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ZAPISNIK 

10. redne seje Sveta javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki 

 
10. seja sveta zavoda je potekala v torek, 14. 12. 2021, ob 17.00 uri, v dvorani Marof. 

Prisotni člani sveta zavoda: Rajko Pirnat – predsednik Sveta JZ MC ŠoP, Amadeja Koren, Boža Polak, Jožef Stakne 
in Urban Hrastnik.  

Opravičeno odsotni člani sveta zavoda: Andreja Krajnc, Marjanca Rogel Peršič, Zoja Lešnik, Konrad Steblovnik.   

Ostali prisotni: Janko Kopušar – župan občine Šmartno ob Paki, Mirjam Povh – direktorica JZ MC ŠoP.  

Predsednik je v uvodu pozdravil vse prisotne člane sveta zavoda in ostale. Na seji je bilo prisotnih pet članov 
sveta zavoda, s čimer je bil svet sklepčen. Člani sveta zavoda so za sejo prejeli naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 9. redne seje, 

2. Potrditev zapisnika korespondenčne seje, 

3. Potrditev Finančnega načrta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, izobraževanje in 
šport za leto 2022, 

4. Potrditev predlaganih sprememb Statuta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, 
izobraževanje in šport, 

5. Razno.  

Predsednik je predlagal razširitev dnevnega reda z novo, 5. točko z naslovom: Potrditev predloga cenika 
oglaševanja v Glasilu občanov Šmartnega ob Paki – glasilu ŠOP. Ostale točke dnevnega reda se ustrezno 
preštevilčijo.  

PREDLOG DNEVNEGA REDA (s predlagano razširitvijo): 

1. Potrditev zapisnika 9. redne seje, 

2. Potrditev zapisnika korespondenčne seje, 

3. Potrditev Finančnega načrta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, izobraževanje in 
šport za leto 2022, 

4. Potrditev predlaganih sprememb Statuta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, 
izobraževanje in šport, 

5. Potrditev predloga cenika oglaševanja v Glasilu občanov Šmartnega ob Paki – glasilu ŠOP, 

6. Razno.  

Dnevni red 10. redne seje (skupaj z razširitvijo) je bil s petimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno sprejet.  

SKLEP 1/10: Sprejme se predlagani dnevni red 10. redne seje Sveta JZ MC ŠoP. 
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1. točka dnevnega reda: Potrditev zapisnika 9. redne seje 

Predsednik povabi prisotne člane sveta zavoda k debati o zapisniku 9. redne seje. Ker debate ni bilo, predlaga 
glasovanje.  

Zapisnik 9. redne seje je bil s petimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno potrjen. 

SKLEP 2/10: Zapisnik 9. redne seje Sveta JZ MC ŠoP se potrdi. 

 

2. točka dnevnega reda: Potrditev zapisnika korespondenčne seje 

Predsednik povabi prisotne člane sveta zavoda k debati o zapisniku 4. korespondenčne seje.  

Stakne pove, da v zapisniku manjka njegov glas pri potrditvi cenika za uporabo e-koles in kolesarske opreme.  

Predsednik predlaga, da se potrdi zapisnik 4. korespondenčne seje z upoštevano pripombo.  

Zapisnik 4. korespondenčne seje je bil s petimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno potrjen. 

SKLEP 3/10: Zapisnik 4. korespondenčne seje Sveta JZ MC ŠoP (s pripombo) se potrdi.  

 

3. točka dnevnega reda: Potrditev Finančnega načrta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, 
kultura, izobraževanje in šport za leto 2022 

Predsednik preda besedo direktorici, da predstavi finančni načrt. 

Direktorica predstavi finančni načrt. Pojasni, da odhodki presegajo prihodke, planirane za prihodnje leto. 
Finančni načrt je usklajen z Občino, ki bo zavodu namenila 6.500 € več kot v preteklih letih (od l. 2014 naprej 
prejemali enako višino letnih sredstev). Več lastnih sredstev bodo poskušali pridobiti z oddajanjem 
prireditvenega šotora, izposojo e-koles, trženjem nočitvenih kapacitet. V dogovoru z Občino bodo razliko za l. 
2021 in 2022 pokrili iz presežkov prihodkov mladinskega centra iz preteklih let.  

Predsednik povabi k besedi župana. 

Župan pojasni, da so specifične okoliščine prinesle negativen letni rezultat. Pretekla leta je bilo poslovanje 
pozitivno in bodo izhajali iz tega. Na Občini si želijo, da se uspešna zgodba mladinskega centra nadaljuje. V 
prihodnje naj se pripravi pregled vseh aktivnosti, ki jih izvaja mladinski center. Ta bo služil kot podlaga za akcijski 
načrt mladinskega centra. Predlog odborov delovnih teles občine je javna tribuna s predstavitvijo delovanja 
mladinskega centra. Javna tribuna naj bi bila namenjena uporabnikom mladinskega centra, društvom, klubom in 
zainteresirani javnosti. Realizacijo izvedbe javne tribune bodo še dorekli skupaj z direktorico in predsednikom 
sveta zavoda glede na potrebe v prihodnosti.  
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Predsednik pohvali zaposlene v mladinskem centru, da kljub težavnim časom delajo dobro. Pojasni, da gre za 
neprofitno organizacijo, katere namen ni ustvarjanje dobička, je pa treba težiti k temu, da se posluje gospodarno 
in brez negativnih rezultatov. Dobro je, da je bil finančni plan večkrat usklajen z Občino.  

Polakova predlaga plačljive delavnice – znesek, s katerimi se bodo pokrili stroški materiala. Predlaga razširitev 
dejavnosti na področje oblikovanja promocijskih materialov za društva – proti plačilu. Pojasni, da društva dobro 
sodelujejo z mladinskim centrom in si svojega delovanja ter izvedbe prireditev ne morejo predstavljati brez 
pomoči centra. Zaradi tega bi bilo zaprtje centra velika izguba za društva in občino.  

Stakne vpraša, zakaj je v planu predvidenih manj EU sredstev ter sponzorskih sredstev? Predlaga, da se 
sistematično išče sredstva in razpise.  

Direktorica pojasni, da je manj EU sredstev zaradi dejstva, da trenutno ni razpisov za EU sredstva.  

Župan pojasni, da je sponzorskih sredstev manj zaradi manjšanja donacij HSE.  

Korenova pove, da je bilo opravljenega veliko dela. Tudi takšnega, ki se ne vidi. Žal zaradi trenutnih razmer ne 
moremo izvajati vseh predvidenih aktivnosti v živo. Bo pa teh toliko več, ko se razmere izboljšajo. Kot dobro 
priložnost za povečan obisk in več sredstev izpostavi brezplačno promocijo prek družbenih omrežij.  

Hrastnik pove, da so uspešno prenovili glasilo ŠOP – sedaj večja vključenost Občine, društev in zainteresirane 
javnosti. Več je pridobljenih sredstev zaradi oglaševanja v glasilu. Priložnost za dodaten zaslužek mladinskega 
centra vidi tudi v povečanju št. nočitev v hostlu ter najemu prostorov. V sklopu novoustanovljenega TIC-a dobro 
sodelujejo s turističnimi ponudniki iz občine ter promovirajo kraj/ponudnike/občino.    

Predsednik povabi prisotne člane sveta zavoda h glasovanju o potrditvi finančnega načrta.  

Finančni načrt je bil s petimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno potrjen. 

SKLEP 4/10: Finančni načrt Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, izobraževanje in šport 
za leto 2022 se potrdi.  

 

4. točka dnevnega reda:  Potrditev predlaganih sprememb Statuta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno 
ob Paki, kultura, izobraževanje in šport 

Predsednik preda besedo direktorici, da predstavi spremembe statuta.  

Direktorica pove, da je zaradi oddajanja e-koles ter razširitve delovanja na področje turizma treba dodati v statut 
oz. odlok o ustanovitvi nove dejavnosti v skladu s SKD. Zato se v 8. člen odloka dodajo predlagane dejavnosti. Ko 
bo odlok sprejet, se na podlagi tega spremeni tudi statut.  

Župan pojasni, da bodo na občini pridobili e-avtomobil, ki bo prioritetno namenjen starejšim. Predvideva, da ga 
bodo predali v upravljanje društvu upokojencev. V kolikor to ne bo mogoče, bi lahko z njim upravljal tudi 
mladinski center. Zaradi tega je dobro, da se doda dejavnost, ki bi opredeljevala te vrste aktivnosti.  
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Stakne predlaga, da se sklep oblikuje tako, da v kolikor se bo ugotovila potreba za dodatno razširitev dejavnosti v 
statutu, lahko to dodamo korespondenčno.   

Predsednik povabi prisotne člane sveta zavoda h glasovanju. 

Predlagane spremembe statuta so bile s petimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno potrjene.  

SKLEP 5/10:  

1. člen: Predlagane spremembe Statuta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, 
izobraževanje in šport se potrdijo.  

2. člen: Morebitne dodatne dejavnosti v zvezi z opravljanjem socialnih dejavnosti, upravljanjem e-
avtomobila ali druge se uskladijo korespondenčno.  

 

5. točka dnevnega reda:  Potrditev predloga cenika oglaševanja v Glasilu občanov Šmartnega ob Paki – glasilu 
ŠOP 

Predsednik preda besedo direktorici, da predstavi predlog cenika.  

Direktorica predstavi predlog cenika in pojasni, zakaj se cene oglaševanja zvišujejo za cca. 10 %. Prav tako 
predstavi nov del cenika, tj. količinski popust, ki se bo obračunal na podlagi letnih pogodb.  

Hrastnik pojasni, da je bil povod za nov cenik oglaševanja povišanje cen materialov in tiska glasila ter težnja k 
pridobitvi čim več lastnih sredstev za izdajo glasila. Pred oblikovanjem novih cen je bila opravljena raziskava 
cenikov primerljivih občinskih glasil, tako da nove cene ne odstopajo od povprečja. 

Predsednik povabi prisotne člane sveta zavoda h glasovanju o potrditvi predloga cenika.  

Predlog cenika je bil s petimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno potrjen. 

SKLEP 6/10: Predlog cenika oglaševanja v Glasilu občanov Šmartnega ob Paki – glasilu ŠOP se potrdi.  

 

6. točka dnevnega reda:  Razno 

Predsednik vpraša, ali so se v AJPES javile spremembe vpisov dejavnosti? 

Direktorica pojasni, da so bili na Okrožno sodišče Celje poslani predpisani obrazci, ki povzemajo vpisane 
dejavnosti in druge podatke. Na podlagi teh AJPES pridobi in popravi vpis dejavnosti. Pojasni tudi, da so skladno z 
zahtevami za unovčevanje bonov 21 spremenili vpisano glavno dejavnost mladinskega centra na »Druge 
nerazvrščene dejavnosti za prosti čas«. Vse zbrane povabi na prihajajoče dogodke v organizaciji mladinskega 
centra. 
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Predsednik se zahvali vsem za dobro delo v tem letu in jim zaželi veliko zdravja in uspeha v prihajajočem letu.    

 

 

Predsednik je zaključil sejo ob 18:20 uri.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisal: Urban Hrastnik                                                              Rajko Pirnat 

                                Predsednik Sveta JZ MC Šmartno ob Paki 


